
 

 

Αθήνα, 9 Φεβρουαρίου 2024 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: «Ένταξη αγροτών στα σχέδια βελτίωσης στην Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας» 

 

Στις 24 Ιανουαρίου 2024 αναρτήθηκαν οι πίνακες αποτελεσμάτων διοικητικού ελέγχου των αιτήσεων 

στήριξης για ένταξη στη Δράση 4.1.5 «Υλοποίηση επενδύσεων με στόχο την ανθεκτικότητα, τη βιωσιμότητα 

και την ψηφιακή οικονομική ανάκαμψη των γεωργικών εκμεταλλεύσεων», του Προγράμματος Αγροτικής 

Ανάπτυξης (ΠΑΑ) της Ελλάδας 2014-2020 κατά τη μεταβατική περίοδο 2021 και 2022, στο πλαίσιο της υπ. 

αριθ. 534/2023 Πρόσκλησης υποβολής αιτήσεων στήριξης. 

Ο πίνακας δικαιούχων περιλαμβάνει 210 επιλέξιμες αιτήσεις που καλύπτονται από τον προϋπολογισμό της 

πρόσκλησης στην Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας, συνολικού ποσού δημόσιας δαπάνης 15.261.594,22 €. 

Σε άλλον πίνακα περιλαμβάνονται 467 αιτήσεις που, παρότι πληρούν τις προϋποθέσεις επιλεξιμότητας, εν 

τέλει δεν καλύπτονται από το όριο πίστωσης. Προκύπτει λοιπόν πως δεκάδες αγρότες στην Περιφέρεια 

Δυτικής Ελλάδας -πολλοί από αυτούς και στην Ηλεία-, μένουν εκτός σχεδίων βελτίωσης εξαιτίας τη μη 

κάλυψης από τον προϋπολογισμό της πρόσκλησης. 

Πρόκειται για μια αρνητική εξέλιξη καθώς νέοι αγρότες που χρειάζονται ενωσιακούς πόρους, ώστε να 

μπορέσουν να προχωρήσουν στον εκσυγχρονισμό της εκμετάλλευσης και των εγκαταστάσεών τους, 

βλέπουν να μένουν εκτός σχεδίων βελτίωσης, δίχως δικιά τους υπαιτιότητα. Ουσιαστικά, στην Περιφέρεια 

Δυτικής Ελλάδας μόνο ένας (1) στους τρεις (3) αιτούντες επωφελείται του συγκεκριμένου προγράμματος. 

Συνεπώς, θα πρέπει να βρεθεί μια λύση προκειμένου να ικανοποιηθεί το σύνολο των παραγωγών που ενώ 

πληρούν τα κριτήρια επιλεξιμότητας, τελικά μένουν εκτός λόγω μη επάρκειας πόρων. 

Επειδή υπήρξε μεγάλο ενδιαφέρον στην πρόσκληση των σχεδίων βελτίωσης. 

Επειδή πολλοί νέοι αγρότες βασίζονται στους πόρους αυτούς προκειμένου να εκσυγχρονίσουν τις 

εγκαταστάσεις τους. 

Επειδή υπάρχουν πολλοί επιλαχόντες της πρόσκλησης των σχεδίων βελτίωσης που δεν είναι δικαιούχοι, 

λόγω μη επαρκών πόρων. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή η καθημερινότητα των παραγωγών έχει γίνει εξαιρετικά ασφυκτική, εξαιτίας του αυξημένου κόστους 

παραγωγής, των μειωμένων ενισχύσεων και αποζημιώσεων. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Θα αυξήσει τον προϋπολογισμό του προγράμματος των σχεδίων βελτίωσης, προκειμένου 

να γίνουν δικαιούχοι οι επιλαχόντες που πληρούν τις προϋποθέσεις επιλεξιμότητας; 

2. Εάν δεν συμβεί αυτό, τότε μπορεί να υπάρξει άλλη εναλλακτική λύση για τους επιλαχόντες 

που μένουν εκτός προγράμματος; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

 

Δούρου Ρένα 

 

Θρασκιά Ράνια 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 



 

Παππάς Πέτρος 

 

Πούλου Γιώτα 

 

Χρηστίδου Ραλλία 




